



VIETNAM

4D3N DANANG / HOI AN / BANA HILL



CHAT WITH US [+6012-5423321](tel:+6012-5423321)



Hoi An Ancient Town
会安古城



Golden Bridge
空中巨手捧桥



Bana Hill Buffet
巴纳山自助餐



SCHEDULE

DAY 1 ARRIVE - DANANG (L/D)

- The Cham Museum (Museum of Cham sculpture)
- DHC Marina
 - Dragon bridge
 - Dragon Fish Statue
 - Love Bridge
- Son Tra Peninsula

DAY 2 DANANG - HOI AN - DANANG (B/L/D)

- Cam Thanh Coconut Village (Experience Basket Boat Trip + Free Coconut)
- DIY Lantern
- Hoi An Ancient Town
- Japanese Covered Bridge
- Kuang Dong Assemble House

DAY 3 DANANG - BA NA HILLS - DANANG (B/L/D)

- Mt. Bana (Inc. cable car)
 - Linh Ung Pagoda (Buddha Statue)
 - Golden Bridge
 - Le Jardin D'Amour Flower Garden
- Han Market

DAY 4 DANANG - DEPARTURE (B)

- National Revolutionary Martyrs' Shrine
- Chiang Kai-Shek Shilin Residence
- Taipei 101 Shopping Center (Observation Own Expenses)
- Four Four South Village
- Xi Men Ding

TOURIST ATTRACTIONS:

HOI AN

- **Hoi An Ancient Town** - It is an exceptionally well-preserved example of a South-East Asian trading port dating from the 15th to the 19th century. Its buildings and its street plan reflect the influences, both indigenous and foreign, that have combined to produce this unique heritage site. The most famous of these buildings is a Japanese-style stone bridge (Japanese Covered Bridge) with the top. Stone bridge was built in the year of the Monkey (1593) was completed in Year of the Dog (1595), so the west end of the bridge there are two beautiful dog statue, east end, there are two monkey statue.

BA NA HILLS

- **Ba Na Hills** - Temperature cool throughout the year, with a multi-cultural and religious beliefs. Ba Na Hills is the only one able to fully receive Danang city architecture and urban landscape and the world's most beautiful beaches! Ba Na is also well known for the cable car system awarded two Guinness World Records, one for the longest non-stop cable car and one for the highest non-stop cable car.

DANANG

- **The Cham Museum (Museum of Cham sculpture)** - the Cham Museum in Danang is the largest collection of Cham sculpture and artwork in the world.
- **Son Tra Peninsula** - Son Tra Peninsula is 10km from the central od Danang City to the North-east and is 696 M high above sea level. Son Tra mountain can be seen from every places of the city. There are 4,370 hectares of primary forests, rare animals have Java monkeys, long-tailed monkeys, red-faced chicken, etc.
- **Dragon Bridge** - the bridge was designed and built in the shape of a dragon and to breathe fire and water. It is a bridge with a dragon over the Han River at Da Nang, Vietnam. Dragon Bridge is 666m long, 37.5m wide and has six lanes for traffic.



Cam Thanh Coconut Village
Cam Thanh 椰子村



Le Jardin D'Amour Flower Garden
Le Jardin D'Amour花园



Linh Ung Pagoda
灵感寺



精简行程

第一天 抵达 - 岘港



(午/晚)

- 占婆雕塑品博物馆
- DHC 玛丽娜码头
- 金龙桥
- 龙鱼雕像
- 爱情桥
- 山茶半岛

第二天 岘港 - 会安 - 岘港



(早/午/晚)

- Cam Thanh 椰子村 (竹篮船体验+送椰子水)
- DIY 花灯
- 会安古城
- 日本桥
- 广东会馆

第三天 岘港 - 巴纳山 - 岘港



(早/午/晚)

- 巴纳山 (含缆车)
 - 灵感寺 (大佛像)
 - 空中巨手捧桥
 - Le Jardin D'Amour花园
- 汉市场

第四天 岘港 - 回程



(早)

观光景点:

会安

- **会安古城** - 1999年联合国教科文组织将会安古城作为文化遗产，列入《世界遗产名录》。这些建筑中最著名的是是一座日本风格的带顶石桥(日本桥)，石桥始建于猴年(1593年)完工于狗年(1595年)，所以桥西边尽头有两尊精美的狗的雕像,东边尽头则有两尊猴子雕像. 街道上布满了出售土特产的小店,越南的丝绸、木雕、面具和其他工艺品被游人带到了世界各地。

巴纳山

- **巴纳山** - 它是越南中方的“绿肺泡”，海拔为1489米。自顶上一望，各条美桥、辽阔的海景以及浩瀚绿稻田等个岘港全城景色尽收眼底。缆车系统是世界上单线最长记录保持着，巴纳山也同时拿到世界吉尼斯的2个奖牌：世界最长独线缆车系统、世界最高的缆车系统。

岘港

- **占婆雕塑品博物馆** - 位于岘港市中心的占婆雕塑博物馆，收藏着300多件由公元7世纪至16世纪遗留下来的占婆石雕。
- **山茶半岛** - 距越南岘港市中心13公里，最高峰696米，有原始林4370公顷,珍稀动物有爪哇猴、长尾猴、红脸鸡等等。
- **金龙桥** - 龙桥全长666.5米。龙桥是一座5跨连续式的大桥，全桥的重量有9千吨，建造资金1万7390个亿越盾。桥梁设有双向6条车道，两侧还设观光步行道。龙桥横贯江东西两岸，连接岘港国际机场和本市沿海美丽的海滩的最短路线。



ORGANISED BY

CONTACT US

+6012-5423321

LUXYGLOBALS8@GMAIL.COM

A-10-01, EKOCHERAS OFFICE TOWER, JALAN CHERAS, 56000,
KUALA LUMPUR.



luxyglobal_tour

WWW.LUXYGLOBALETOUR.COM



Luxy Global Tour